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V minulém týdnu se radní pro resort zemědělství a životní prostředí Jaroslav Podzimek
(ČSSD) zúčastnil Valné hromady územní organizace Zemědělského svazu Semily.

 Na tomto zasedání se setkali zástupci zemědělských podniků semilského regionu.

Po úvodním zahájení byla přednesena zpráva představenstva územní organizace
Zemědělského svazu Semily z průběhu roku 2010 a současná situace v zemědělství. Se svými
příspěvky vystoupili zástupci ZS ČR Miroslav Richter a Pavel Jiran. 

„Jedním z nejvíce diskutovaných témat byla otázka setí a sázení širokořádkových plodin jako jsou
například brambory, kukuřice a další na erozně ohrožené půdy,“ uvedl radní pro zemědělství
Jaroslav Podzimek. S tím, že velkou pozornost věnovali účastníci dotacím a přímým platbám
v zemědělství.


